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Τα θηλυκά ουσιαστικά που τελειώνουν σε –ισσα γράφονται με γιώτα ( ι ) και δύο 

σίγμα ( σσ ). Τέτοια ουσιαστικά είναι αυτά που δηλώνουν : 
 
 

  τη γυναίκα που ασκεί ορισμένο επάγγελμα.  
 

 π.χ. μαγείρισσα, φουρνάρισσα, βαρκάρισσα 
 

  τη γυναίκα που έχει τίτλο ή αξίωμα. 
 

 π.χ. βασίλισσα, πριγκίπισσα, αρχόντισσα, κόμισσα 
 

  τη γυναίκα που κατάγεται από έναν τόπο.  
 

 π.χ. Ηπειρώτισσα, νησιώτισσα, Μανιάτισσα 
 

  τη γυναίκα που χαρακτηρίζεται από την ιδιότητα του αρσενικού.  
 

 π.χ. αριστοκράτης – αριστοκράτισσα, χωριάτης – χωριάτισσα 
 

Προσοχή Εξαιρούνται: 
 

α) με ι και ένα    σ : Λάρισα, σάρισα (μακεδονικό δόρυ)  
 

β) με η και δύο σσ: γόησσα  
 

γ) με υ και δύο σσ: λύσσα 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                 Ενότητα 12 : Του κόσμου το ψωμί 

           Το πιο γλυκό ψωμί 2 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Σχηματίζω τα θηλυκά ουσιαστικά που παράγονται από τα παρακάτω αρσενικά. 
 

μανάβης      _________________  μάντης  _________________ 

βασιλιάς     _________________      Σουλιώτης  _________________ 

αγρότης      _________________      γείτονας  _________________ 

Ηπειρώτης _________________ δούκας  _________________ 

πρίγκιπας   _________________ φούρναρης  _________________ 

πελάτης     _________________      μάγειρας      _________________ 

ONOMA: __________________ 

 

 

Θηλυκά Ουσιαστικά σε -ισσα 

Α σ κ ή σ ε ι ς 

 


